

學程名稱	科目名稱	科目代號	學分數	開課系所組	備註
「進階應用英語學分學程」 Advanced Applied English Program	英文進階字彙與文法 Oral Communication 1	01181	3	英語教學組	1 年級 應用英文(一)
	英語口語溝通技巧 Oral Communication 2	01182	3	英語教學組	1 年級 應用英文(二)
	英語口頭發表與報告 Oral Report	01183	3	英語教學組	2 年級 應用英文(三)
	英文實用閱讀與寫作 Practical Reading and Writing	01184	3	英語教學組	2 年級 應用英文(四)
	英文進階閱讀與寫作 Advanced Reading and Writing	01185	3	英語教學組	3 年級 商務溝通英文(一)
	英文簡報技巧 Skills for English Presentation	01186	3	英語教學組	3 年級 商務溝通英文(二)
	西方文化與英語學習(上) Western Culture and English learning 1	01187	2	英語教學組	4 年級 職場應用英文(一)
	西方文化與英語學習(下) Western culture and English learning 2	01188	2	英語教學組	4 年級 職場應用英文(二)
<p>1. 申請修習本學程者，須於申請免修共同英文課程之同時提出。</p> <p>2. 已申請修習本學程者，若於中途退出，其已修習之科目，可依年級之相對科目對抵。然必須提出申請，並以一次為限。</p> <p>3. 本學程不適用於應用英語學系及國際學院學生。</p> <p>4. 修習本學程者，須至少修習「進階應用英語學分學程」12 學分。</p> <p>5. 須修畢包含在「進階應用英語學分學程」及「商務專業英語學分學程」或大學部共同英語課程內之 20 學分，始可獲頒學程證書。</p> <p>Note:</p> <p>1. Applicants for this program of study must simultaneously file an application for waiving the Practical English course.</p> <p>2. Students who have applied for this program of study but decide to quit the program may apply for applying the credits earned to equivalent courses at their year-level. However, this application is limited to ONE time only.</p> <p>3. This program of study is not applicable to students of the Department of Applied English or the International College.</p> <p>4. Students who choose this program of study must complete at least 12 credits from the Advanced Applied English program.</p> <p>5. Program of study completion certificate will only be awarded to students who complete the 20 credits of coursework from the Advanced Applied English and Professional Business English programs.</p>					